
                                                                   Z Á P I S  

        z výroční členské schůze Společnosti Otokara Březiny dne 23. března 2024 

Dle prezenční listiny bylo přítomno 13 členů 

P r o g r a m : 

1/ Přivítání přítomných předsedou společnosti Petrem Kopejskem. Současně seznámil s programem 

výroční schůze.  

2/ Zpráva o hospodaření za rok 2023. Pokladní zprávu Lenky Štraubové přednesla v zastoupení 

Veronika Zlatušková. Ve zprávě byly vyčísleny příjmy a výdaje a tato zpráva je přílohou zápisu.  

3/ Pokladní zpráva byla schválena bez připomínek 12 hlasy. 

4/ Zpráva o činnosti – Petr Kopejska podrobně seznámil s činností v průběhu roku. Všechny akce byly 

velmi zdařilé zvláště „Muzejní noc“. Zpráva o činnosti je rovněž přílohou zápisu.     

5/ Všichni přítomní členové schválili činnost společnosti v roce 2023. 

6/ Plán činnosti -  7. 6.   Muzejní noc. Součástí bude instalace „Knihy života“ na hrobě básníka.  

    8. 6.   Víkendové zahrady (do této doby nechat trávník na zahradě) 

   15. 6.  Výstava obrazů pí Zdeňky Horké 

   26. 7.  Muzikoterapie v muzeu 

   16. 8.  Letní setkání s Otokarem Březinou 

7/ Informace Karla Valy o promítání filmu o Vincenci Lesném. Dále pak informoval na vzpomenutí 

památky Jiřího Kuběny na Bítově 25. května a v srpnu na bítovské setkání básníků. 

8/ 24. září proběhne soutěž znalostí o Otakaru Březinovi mezi školami Jaroměřice nad Rok. a Počátky. 

Povede Petr Kopejska 

9/ Petr Kopejska – informace o zařazení Březinova muzea do centrální evidence v součinnosti 

s městem. 

10/ Jiří Dan navrhuje přípravu témat na vzdělávací akce rovněž v součinnosti s vedením města (J. 

Dan, Jiří Poláček). J. Dan dále navrhuje ve spolupráci s Moravskou zemskou knihovnou vydání 

katalogu.  

11/ Petr Kopejska doplňuje 14. 9. pořad o Otokaru Březinovi – Anežka Janatová.  Petr Kopejska 

vyslovuje poděkování panu doktorovi Františku Dvořáčkovi a panu Vejtasovi za výjimečnou 

součinnost při akcích Společnosti OB. 

12/ Pan Vala hovořil k organizačním záležitostem při promítání filmu o V. Lesném v zámku 

v Jaroměřicích nad Rokytnou. Je nutná součinnost s městem.  

13/ Na závěr předseda SOB Petr Kopejska poděkoval členům za přítomnost na schůzi a za podnětné 

příspěvky. 

Zapsala Marie Nožičková  

 



    

         

 

 

     

     

 

 


